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Geluidsoverlast A12 Rozemaaiwijk Ekeren  -  Plaatsing geluidsschermen

Binnen enkele weken zullen de bewoners van de Schoonbroekwijk in Ekeren 
geluidsschermen krijgen langs de A12 richting Nederland. Dat is uiteraard positief nieuws 
voor de buurtbewoners. De schermen sluiten ook aan bij de eerder geplaatste schermen 
ter hoogte van de Muisbroekpasserelle en zullen lopen tot aan de Transcontinentaalweg. 
Dat betekent dat de Ekerse wijk Rozemaai niet in deze plannen wordt opgenomen. 

In 2012 kwam studiebureau Antea met een studie die zich toespitst op de geluidsoverlast 
ter hoogte van de wijk Rozemaai. In de conclusies wordt onder andere het plaatsen van 
geluidsschermen ter hoogte van de Ekerse wijk aanbevolen, startend vanaf de Ekerse 
Steenweg tot aan de Transcontinentaalweg. Ook de buurt steunt uiteraard deze vraag. 

1. Heeft de minister kennis van de conclusies van het studiebureau Antea met 
betrekking tot de geluidsoverlast aan de Rozemaaiwijk?

2. Kan de minister bevestigen dat het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) op heden 
geen plannen heeft om geluidsschermen te plaatsen ter hoogte van de wijk 
Rozemaai? 

3. Kan er verder onderzocht worden of de strook met geluidsschermen kan verlengd 
worden teneinde de geluidshinder voor deze wijk terug te dringen? Of zijn er nog 
andere opties die bekeken kunnen worden?
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1. Het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) werd niet betrokken bij een studie over de 
wijk Rozemaai door studiebureau ANTEA. 

2. AWV bevestigt dat er geen plannen zijn om ter hoogte van de wijk Rozemaai 
geluidsschermen te plaatsen.

3. AWV plant in de nabije toekomst geluidsmetingen in de wijk Rozemaai ten zuiden van 
de wijk Schoonbroek, onder meer in de Maurice Gilliamstraat. 

In het kader van het complex project Oostelijk Haventracé zal er de nodige aandacht 
zijn voor de milieu-effecten en meer bepaald de effecten in de discipline geluid. Het is 
echter nog veel te vroeg om vooruit te lopen op eventuele resultaten hiervan ter hoogte 
van deze locatie.


